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REFERAT STYREMØTE ASKER SKYTEKLUBB 
Møte 010 2022 
Tid:  06.12.2022 kl. 18.00 
Sted:  Teams og styrerommet Olledalen 
 
Tilstede 

Rolf Paulsen 
Terje R. Mile 
Anna Louise Axelsen 
Ruben Sandnes  
Kim-Ove Ellingsen 
Stefan Winsnes (fagressurs ny skytebanen) 
Jørgen Semsøy (valgkomite) 

 
Ikke tilstede 

Kjetil Andersen 
Petter Moe  
Per Erik Andersson 
Thomas Kongsvik (valgkomite) 
 

Saksliste 
 

Saksnr. Sak Ansvarlig Frist 

01 Godkjenning av innkalling/dagsorden 
Godkjent. 

  

02 Godkjenning av referat fra forrige styremøte 
Godkjent.  

  

03 Økonomi/Post  
- Post: ikke noe fra sist.  
- Økonomi:  

Fungerer bra med Håkon. Ikke noe annet å melde.  
 
Klubben har mottatt faktura for bistand vedr. utebanen. Faktura 
er høyere enn først antatt. Stefan bistår styret med å sjekke ut 
prisen.  

 
Rolf 
Rolf 
 
 
Rolf 

 

04 Prosjekt utebanen  
 
Status siden sist: 

- Snakket med Norconsult (engasjert som akustiker). Norconsult 
har alle fag innen prosjektering, vi mangler fortsatt RIB 
(rådgivende ingeniør bygg) for å ivareta integritet og bæring av 
konstruksjonen. Vi mottar utkast til akustiskrapport fra 
Norconsult, estimert, mot slutten av uke 50.  

- Ikke tegnet noe mer enda. Det kommer etter hvert. Stefan gjør 
dette sammen med Tarjei etter innmålinger er mottatt.  

- Premisser vil bli gitt fra akustiker vedr. lyd.  
- Premisser for sikkerhet er lagt av Rieber, men revideres og 

tilpasses vår bane av Tarjei.  
- Dette gir oss grunnlag for videre henvendelse til Politiet.  
- Stefan oversendt i møtet priser for faktisk bygget, med 

veiledende butikkpriser. Prosjektering er ikke medtatt i oppsettet, 
og vil komme i tillegg til oversendt. Det gjøres undersøkelser om 

 
 
Stefan 
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det finnes rabatter klubben kan benyttes seg av.   
- Styret stiller seg bak Stefan sin anbefaling med å vente med 

oppstart av prosjektering før rapport, beregninger og 
godkjennelse fra Politiet/kommunen er på plass.  

- Ny status følger på første styremøte over nyttår.  
 

05 Årsmøte  
- Styret planlegger utarbeidelsen for årsberetningen og 

gjennomføring av årsmøte. Det er ønskelig med en smidig 
arbeidsprosess. Ruben og Terje starter / lager utkast til 
årsberetningen. Utkastet gjennomgås i neste styremøte 
/distribueres til styret.  

- Styret ser ikke noen store saker utover saken vedr. prosjektet 
utebanen.  

- Styret planlegger dato, innkalling, vurdering av fysisk/digitalt, 
saksliste på styremøte i januar.  

 
Valgkomite 

- På valg: nestleder (Kim-Ove), økonomiansvarlig (Petter), medlem 
(Ruben) og varamedlem (Kjetil).  

- Valgkomiteen snakker med alle roller på valg, og finner evt. nye 
kandidater.  
 

Rolf 
 
 
Terje/Ruben 
 
 
 
 
 
 
 
Jørgen  

 

06 
 

Eventuelt  
 
06.1 Klubbledermøte  
Rolf og Kim-Ove har gjennomført møte med lederne i de andre klubben i 
Olledalen. Det er avtalt å gjennomføre jevnlige møter. Asker Skyteklubb 
tar initiativ til neste møte.  
Det ble diskutert fordeling av kostnader ved strøm for bruk av ventilasjon i 
skytehallen inne. Det ble enighet om en fordeling, som vil blir vurdert på 
nytt i løpet av 6-12 mnd. Det ble også enighet om at man kun skal skrive 
seg inn i loggboken på innebanen når det pågår skyting og ventilasjonen 
blir satt på. Det sendes ut informasjon til skytelederne/medlemmer med 
tilgang i forbindelse med vedlikehold/vask.  
 
06.02 Trenergruppen  
Det er satt opp fire timer, gruppen har meldt tilbake at de ikke trenger 
mer enn to timer.  
Arne Haug har sagt seg villig til å benytte disse to timene, og arrangerer 
baneprogrammer (rullering) 
 
06.03 Innkjøp 
Klubben har kjøp inn et utvalg med ammunisjon og en spesialpistol til en 
gunstig pris.   
Styret er enige om å kjøpe to Rugere dersom eksisterende våpen ikke kan 
repareres.  
Styret er enige om å kjøpe inn ekstra fjærer til eksisterende våpen. Rolf 
hører med Per Erik.  
 
06.04 Klubbkveld i desember  
Renate kan ikke denne kvelden. Styret ønsker å beholde kvelden, og order 
julekaker og julebrus. 
Petter og Ruben deltar fra styret.  
Styret ønsker å sette opp en plan for innhold på klubbkveldene på neste 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ruben / Terje 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Rolf / Per Erik  
 
 
 
Rolf  
 
 
 

 



 

Asker Skyteklubb – Postboks 183 – 1371 Asker – Norge 
www.askerskyteklubb.no 

 

I N T E R N 

I N T E R N 

styremøtet.  
 
06.5 Sikkerhetskurs 
Siste gjennomført kurs er Ruben godt fornøyd med.  
Det er tidligere vurdert praktisk prøve. Ruben ønsker ikke å gå videre med 
dette, men heller at kursholder kan styrkes «den ene» dersom ikke 
oppførsel egner seg som skytter ved gjennomføring av praktisk 
gjennomføring. Styret støtter denne ordningen.  
Ruben sender over kjøreplan for sikkerhetskurs til resten av styret. Styret 
melder tilbake ved innspill.  

 
 
Ruben 

 
 
Med vennlig hilsen  
Rolf Paulsen 
Styreleder 


